
 

Zápis č. 16 

ze schůze výboru ČBF, která se konala dne 14.8. 2023  

Přítomni: M. Jansta, P. Vrážel, P. Čeněk, I. Lukš, J. Kadlec, T. Kotrč, M. Matoulek, Z. Bříza, P. Sušer 

– místopředseda DOR, M. Konečný – GS  

Omluveni: J. Welsch 

 
16.1. 11.5.8. T. Kotrč navrhl výboru udělat revizi dokumentů na sekretariátě ČBF 

 Výbor návrh odsouhlasil a pověřil Z. Břízu realizací 
 6.4. Úkol trvá 
 2.5. Z. Bříza informoval o průběžném stavu revize.  
 Výbor zprávu přijal 
 12.6. Kontrola dalších dokumentů trvá. Úkol nutno uzavřít do 31.8. 2023 
 14.8. Z. Bříza informoval o průběžném stavu kontroly. Stejně tak P. Sušer 
informoval o kontrole DOR. Výsledky této kontroly se zpracovávají. 
 Výbor zprávu přijal 

 
14.3. Schválení rozpisu ČP mužů a ČP žen 2023/2024 
 Odloženo na příští jednání. GS projedná draft rozpisů s SBA 
 12.6. GS informoval o projednání draftu rozpisu soutěže mužů s SBA. SBA 
s rozpisem souhlasí.  
 Výbor schválil rozpis soutěže Česko-Slovenského poháru mužů  
 Výbor odložil schvalování Rozpisu soutěže Česko-Slovenského poháru žen. 
 14.8. Výbor předložené dokumenty projednal a pověřil sekretariát 
dořešením rozpisu utkání s SBA, v souvislosti s reprezentačními okny. K projednání 
na příštím jednání Výboru 

 
   15.2. Projednání účasti českých klubů v Evropských pohárech 
   T. Kotrč bude informovat o zájemcích o účast v pohárech až po jednání ALK, která 

proběhne 13.6. 
   M. Jakeš informoval o následujících klubech a jejich zájmu o účast: 

ZVVZ USK Praha     Euroleague women 
Žabiny Brno, KP Brno a Levhartice Chomutov  EuroCup women 
Sokol Hradec Králové, Slovanka Praha a SBŠ Ostrava  CEWL 

 Výbor zprávy přijal 
 14.8. T. Kotrč informoval, že zájem o účast v evropských pohárech mají: 

BK Opava       BCL 
ERA Basketbal Nymburk     FIBA EUROCUP 
Basket Brno       Severoevropská liga 
Sluneta Ú. n. Labem, BK Olomoucko a Geosan Kolín   AAC league 
I. Lukš dále informoval, že SBŠ Ostrava bude hrát kvalifikaci o EuroCup 
women 

 Výbor zprávy přijal 
 



 

15.7.4. J. Welsch vznesl požadavek na vyjasnění pravomocí a odpovědností při kolizi 
nominaci hráčů do reprezentačních výběrů 5x5 a 3x3 a nalezení kompetentní osoby 
k propojení sportovního úseku federace a basketbalu 3x3.  
 Úkolem byl pověřen M. Konečný 
 14.8. Bod spojen s bodem 16.10.6. v položce „Různé“  
15.7.9. Výbor pověřil J. Kadlece, T. Kotrče a I. Lukše vypracováním návrhu 
dlouhodobé koncepce soutěží NBL a ŽBL 
 14.8. I. Lukš informoval o průběhu tvorby koncepce.  
 Výbor zprávu přijal 
J. Kadlec požádal Výbor o vytvoření pracovní skupiny, která připraví koncepci 
spolupráce a komunikace mezi manažery reprezentačních družstev. 
 Výbor žádosti vyhověl a pověřil J. Kadlece vytvořením pracovní skupiny a 
navrhované koncepce. 
 

16.2.  Schválení žebříčků rozhodčích, postupy a sestupy do skupin, přihlášky rozhodčích. 
  P. Vrážel, předložil dokumenty k dané problematice a informoval o situaci před 

začátkem soutěží. 
   Výbor zprávu přijal 
 
16.3.  Kontrola přípravy soutěží 2023/2024 
  GS informoval o stávajícím stavu a předložil ke schválení Rozpis baráže NBL pro 

sezónu 23/24. 
   Výbor zprávu přijal a rozpis schválil 

 
16.4.   Přihlášky komisařů 

GS předložil Výboru seznam komisařů, kteří se přihlásili ke zkouškám. 
 Výbor seznam schválil 

 
16.5.    Schválení sboru supervizorů  

GS předložil ke schválení seznam supervizorů pro nadcházející sezónu v soutěžích NBL 
a ŽBL. Jsou to: 
 Ivo Dolinek 
 Martin Kučera 

Petr Vrážel 
Václav Lukeš 
Pavel Šmíd 
Robert Vyklický 
Zdeněk Hartig 

 
16.6.     Průběžná kontrola rozpočtu 
    GS a Z. Bříza informovali o průběžném čerpání rozpočtu, plán čerpání se dodržuje. 
     Výbor zprávu přijal 
 
 
 
 



 

16.7.  Seminář rozhodčích a komisařů   
 P. Vrážel, informoval o termínech seminářů pro rozhodčí a komisaře. 

Skupina 3 + komisaři   2-3. září 
Skupina 1 (KNBL plus Referee coach)   16-17. září 
Skupina 2                                                 23-24. září 

Výbor zprávu přijal 
 

16.8.  Příprava společného jednání klubů ALK, AŽLK a rozhodčích 
T. Kotrč informoval, že termín pro jednání rozhodčích a NBL je 18.9. ŽBL zatím 
termín nemá stanoven. 
 Výbor zprávu přijal 

 
16.9.  Schválení rozpisu celostátních soutěží pro sezonu 2023/2024 

GS předložil ke schválení všechny dokumenty k celostátním soutěžím  
  Výbor předložené dokumenty projednal, provedl úpravu u I. LM a poté 

všechny předložené dokumenty schválil. 
 

16.10. Různé 
16.10.1. Z. Bříza navrhl vytvořit pravidla pro odměnu souběhu funkcí v rámci ČBF 
 Výbor pověřil Z. Břízu a I. Lukše vytvořením těchto pravidel 
16.10.2. M. Jansta informoval, že ke dni 31. 12. 2023 končí na pozici Generálního 
sekretáře Michal Konečný. M. Jansta současně informoval o průběhu výběrového 
řízení na pozici Generálního sekretáře; předsedou ve spolupráci s GS a některými 
členy Výboru bylo vytipováno celkem osm vhodných kandidátů, z nichž byl následně 
se třemi nejvhodnějšími veden osobní pohovor, přičemž na základě výsledku 
proběhlých osobních pohovorů je na uvolněnou pozici Generálního sekretáře navržen 
pan Michal Šob.  

Výbor po projednání schválil pana Michala Šoba na pozici Generální 
sekretář s termínem jmenování od 1.1.2024 a pozval jej na své příští jednání. 
 
 Výbor vybraného kandidáta na pozici GS schválil 
16.10.3. M. Konečný informoval o zájmu ze strany FIBA 3x3 o prodloužení smlouvy na 
pořadatelství WT a WS.  
 Výbor odložil projednání tohoto bodu na příští jednání. 
16.10.4. Výbor schválil RT žen ve složení: 

Manager    Simon Bytel 
Asistent     Petr Treml 
Asistent - videoanalytik Martin Bašta 
Kondiční trenér   Matej Halaj 
Fyzioterapeut   Tereza Matulková 
Masér     Ladislav Burian 

16.10.5. Výbor schválil RT mužů ve složení: 
Generální manažer mužských reprezentačních týmů (muži, muži do 20 let, 
Univerziádní tým 2023-27)  Jiří Welsch 
Hlavní trenér    Diego Ocampo 
Asistenti trenéra  Lluís Riera, Jan Šotnar 



 

Kondiční trenér  Michal Miřejovský 
Manažer týmu  Jan Havlas 
Fyzioterapeuti  Michal Nagaj, Jan Hubáček 
Lékař týmu   MUDr. Pavel Říman 
Vybavení   Vratislav Šístek 

  
16.10.6. GS informoval Výbor o aktuální situaci RD žen 3x3 v polovině odehrané sezóny. 
  Výbor pozval na své příští jednání R. Šnábla – trenéra žen 3x3  
16.10.7. I. Lukš navrhnul aktualizaci jednacího řádu Výboru.  
  Výbor uložil I. Lukšovi zpracovat aktualizaci jednacího řádu s předložením 
na příštím jednání Výboru 

16.10.8. I. Lukš seznámil Výbor ČBF s aktuální judikaturou Nejvyššího soudu České 

republiky dopadající na rozhodování Arbitrážní komise ČBF jako rozhodčí komise ve 

smyslu § 265 – 267 občanského zákoníku. Výbor ČBF v této souvislosti po projednání 

I. ukládá Sekretariátu ČBF zajistit zápis členů Arbitrážní komise do spolkového 

rejstříku jakožto členů rozhodčí komise ve smyslu § 265 – 267 občanského 

zákoníku; 

II. ukládá Sekretariátu ČBF zajistit Arbitrážní komisi materiální a technické 

podmínky potřebné pro zvýšené nároky na její činnost jako rozhodčí komise ve 

smyslu § 265 – 267 občanského zákoníku; 

III. ukládá Sekretariátu ČBF uveřejnit na webu ČBF informaci pro členy ČBF 

vysvětlující dopady aktuální judikatury Nejvyššího soudu České republiky na 

rozhodování Arbitrážní komise ČBF;  

IV. ukládá členovi Výboru ČBF I. Lukšovi připravit ve spolupráci s Arbitrážní komisí 

revizi Statutu a Jednacího řádu Arbitrážní komise ČBF a tuto předložit ke 

schválení nejbližší Valné hromadě ČBF;  

V. doporučuje Arbitrážní komisi ČBF, do doby schválení revize jejího Statutu a 

jednacího řádu Valnou hromadou ČBF, výslovně upozornit na začátku každého 

arbitrážního řízení jeho účastníky na výše uvedené skutečnosti.  

16.10.9. I. Lukš navrhl odměny pro RD žen.  
  Výbor návrh schválil 
16.10.10. I. Lukš informoval o činnosti Česko dribluje s.r.o. ve vztahu k přípravám 100 let 
basketbalu v ČR. 
  Výbor zprávu přijal 
16.10.11 I. Lukš informoval o průběhu čerpání dotací a předkládání věcných rozpočtů 
z Oblastních organizací. 
  Výbor zprávu přijal 
16.10.12. GS předložil k projednání dopis ze Sokola Nusle.  
  Výbor se dopisem zabýval a po projednání rozhodl, že ČBF uhradí Sokolu 
Nusle náklady na rozhodčí a komisaře při Final Four 1. ligy žen, a současně že se ČBF 
bude se i nadále v budoucnu podílet na nákladech Final Four 1.ligy žen ve výši nákladů 
na rozhodčí a komisaře.  



 

16.10.13. Výbor přijal za člena tým Hugo Praha z.s. 
16.10.14. M. Matoulek jménem lékařské komise požádal sekretariát a předložení 
seznamu doktorů a fyzioterapeutů u RD ČBF. 
  Výbor uložil sekretariátu, aby uvedený seznam zpracoval a předložil 
16.10.15. Výbor se zabýval podněty, které ve svém dopise adresovém Výboru ČBF poslal 
pan Navrátil z klubu Basketpoint Frýdek-Místek.  
  Výbor pověřil M. Ježíka odpovědí panu Navrátilovi.  
16.10.16. Předseda informoval Výbor o možnosti pořadatelství základní skupiny ME žen 
v roce 2025. 
  Výboru tuto možnost podpořil a zájem o pořadatelství schválil.  

 
 

 
Příští schůze Výboru se uskuteční 11. 9. v 10:00 v kancelářích ČBF, Voctářova 5  
 
 
Zapsal: M. Konečný      Schválil: Výbor ČBF 


